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Abstract (en)
The conveyor (2) feeds the printed products (1) along a front conveyor-section (3) in the form of a stack (4), and along a rear conveyor section (5) as
a bar (6). Between the stack and bar is a loosening area (7) with a sensor (8) detecting the position of the stack and the forward thrust of the printed
products. The rear conveyor section has a continuously forward moving conveyor element (9) controlled by a intermittently forward moving conveyor
element (10) on the front conveyor section. The intermittently moving conveyor element is connected to a transmitter (11) with a control (12) for the
drive mechanism (13) of the continuously operating conveyor element.

Abstract (de)
Die Einrichtung besitzt eine Fördervorrichtung (2), welche Druckprodukte (1) auf einer vorderen Förderstrecke (3) als Stapel (4) und auf einer
hinteren Förderstrecke (5) als Stange (6) und zwischen Stapel (4) und Stange (6) als Lockerungszone (7) fördert. Eine Abtastvorrichtung (8)
tastet die Position des Stapels (4) ab und steuert den Vorschub der Druckprodukte (1). Die hintere Förderstrecke (5) weist ein kontinuierlich
vorschiebendes Förderorgan (9) auf, das von einem intermittierend vorschiebenden Förderorgan (10) der vorderen Förderstrekke (3) gesteuert ist.
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